
Zpráva předsedy ÚP Hradec Králové 

Vážení přátelé, 
 

vítám Vás na dnešní výroční členské schůzi naší územní pobočky zde 
v Čeperce. 
Jako na každé členské schůzi i dnes budu spolu s Vámi bilancovat uplynulý rok 
2014 a to z pohledu naší územní pobočky.  Za významnou událost můžeme 
považovat stabilní ekonomickou situaci, o které Vás podrobněji bude ve své 
zprávě informovat paní Jana Žemličková a členskou základnu, která se do počtu 
členů prakticky nemění.   

Co se týká činnosti územní pobočky, se výbor scházel podle potřeby a 
řešil úkoly, které vyvstaly z potřeb pobočky minimálně jednou za dva měsíce. 
  Usnesení z minulé členské schůze a úkoly, kterými schůze výbor pověřila, 
byly splněny.  

Akce, které jsme v uplynulém roce pořádali, byly ziskové nebo alespoň 
vyrovnané a musíme nadále dbát na to, aby byly finance vydávány účelně. 
Vztahy jsou v naší pobočce na velmi dobré kamarádské úrovni. Při akcích, které 
pobočka pořádá je stále velmi dobrá a přátelská atmosféra a já bych si přál, aby 
to tak zůstalo i nadále. Dále bych si přál, aby se do přípravy akcí zapojilo více 
mladších členů pobočky.  

Pořádali jsme také několik výcvikových setkání ve Spytě. Těchto setkání 
se zúčastňuje stále více členů, kteří se do výcviku zapojují.   Při nácviku obran 
nám figurují Pavel a Jiří Šmídovi, jejichž práce je na vysoké profesionální úrovni, 
a protože byli účastníci setkání s jejich  prací velmi spokojeni, chci jim tímto 
poděkovat. Poděkování za organizaci výcvikových setkání patří také paní Janě 
Žemličkové, Jaroslavu Kaplanovi a Vladimíru Žáčkovi, kteří se tohoto úkolu 
zhostili velmi dobře. 

Pořádali jsme dva svody dorostu a dvě zkoušky chovnosti, na kterých se 
prokázala stále stoupající úroveň povah. V uplynulém roce se konala i 
vytrvalostní zkouška tentokrát  velkou účastí. 

Tyto akce proběhly jako již tradičně v přátelském a kamarádském duchu. 
Za jejich průběh děkuji poradci chovu panu Josefu Dolejšovi, který Vás ve své 
zprávě bude určitě informovat podrobněji, dále panu Petru Vlčkovi a panu 
Miščukovi, který jel jako vodič vytrvalostní zkoušky.  

V měsíci červenci byl uspořádán tradiční letní výcvikový tábor. Tábora se 
zúčastnilo 15 členů naší územní pobočky a 5 členů, kteří na tábor dojížděli. 
Cizích účastníků bylo na táboře 6 se dvěma psy. 

 Tábor byl všemi účastníky velmi kladně hodnocen. Za průběh tábora 
děkuji paní Janě Žemličkové, která tábor organizovala a vedla, instruktoru 
Vladimíru Žáčkovi a figurantům Pavlu a Jiřímu Šmídovým, kteří vyšli vstříc 
požadavkům účastníků tábora. Děkuji také Jaroslavu Kaplanovi, který se staral o 
občerstvení tábora.        



Na klubovou výstavu, která se opět konala na kynologickém cvičišti 
v Jaroměři, se přihlásilo padesát pět jedinců a posouzeno bylo padesát jedna 
jedinců. Za pomoc při uspořádání výstavy děkuji členům ZKO Jaroměř, kteří pod 
vedením předsedy pana p. Šmída pomohli při přípravě a občerstvení výstavy. 
Děkuji rodině Kaplanovým, která připravila katalog výstavy do tisku. Také moc 
děkuji sponzorům výstavy p. Šmídovi a slečně Martině Hirešové za vzorky 
krmení a tašky pro vystavovatele a velký dík patří také slečně Daně Třískové, 
která věnovala na výstavu krásné ceny pro vítěze. Poděkování patří rozhodčímu 
panu Josefu Dolejšovi za korektní a pohodové posuzování všech tříd psů i fen. 
Vedoucímu kruhu p. Jaroslavu Kaplanovi, zapisovatelce paní Evě Schunke a 
ostatním, kteří pomáhali nejen v kruhu, ale i při přípravě výstavy.  

Také chci vyzdvihnout a poděkovat členům pobočky za účast na 
výstavách v České republice i v zahraničí a členům, Jaroslavě Petráčkové a Petru 
Vlčkovi, kteří se věnují výcviku a účastnili se výběrových závodů a WM stopařů 
které pořádal BK ČR ÚP Staňkov. 

Děkuji panu Šmídovi, který tiskne pro naši pobočku propozice výstavy, 
katalogy a ostatní tiskoviny.  

 Nyní, ještě děkuji končícímu výboru a revizní komisi za jejich práci, 
kterou vykonávali zodpovědně a se zájmem. Nově zvolenému výboru a revizní 
komisi přeji hodně úspěchů v jejich práci. 
 
Akce naší pobočky v roce 2015 
Zkouška chovnosti a svod mladých: 18. 4. 2015 a 19. 9. 2015. Nácvik na ZCH 
bude vždy týden před akcí, ale ještě bude upřesněn v přihlášce na akci.     
Vytrvalostní zkouška: 19. 9. 2015 po zkoušce chovnosti 
Letní výcvikový tábor se bude konat od 4. 7. 2015 – 11. 7. 2015 

Akce, které jsem nyní vyjmenoval, budou pořádány v České Skalici-Spytě. 
Klubová výstava bude uspořádána 3. 10. 2015 na kynologickém cvičišti 
v Jaroměři.  

Ostatní oblasti činnosti zahrnou členové výboru ve svých zprávách. Děkuji 
Vám za pozornost a přeji Vám i Vašim blízkým ať je rok 2015 nejméně tak 
úspěšný jako byl ten uplynulý. 
 
 
Josef Morávek 
předseda územní pobočky Hradec Králové        


